
S E C C I O E S P O R T I V A 

F U T B O L 

PRIMER EQUIP 

La temporada 1978-79 el nostre primer 
equip segueix militant a 2." Categoria Regio-
nal. 

Durant tot el campionat el nostre equip 
s'ha mantingut de mitja classificació en en-
davant, la quai cosa no feia perillar la clas-
sificació final. Un novè Hoc entre vint equips 
participants creiem que és normal dintre les 
possibllitats del nostre club. 

Al llarg del campionat hi ha hagut mo-
ments que ('equip marxava molt bé, en canvi 
en altres es vela una desorganització total. 
Els últims set o vuit partits han jugat amb 
el primer equip cinc o sis jugadors juveniis, 
la qual cosa és esperançadora de cara a la 
próxima temporada. 

Com a nota destacada, I a la vegada llas-
timosa, és l'assiduitat d'incidents que es 
produeixen per aquests camps de fútbol i 
que enfosqueixen l'esport en si. Alguns 
equips —quasi sempre els mateixos— els 
han provocat a tot arreu on han anat. És un 
problema molt greu que caidrà trobar-hi so-
lució perqué sinó és així, cada dia assistirà 
menys públic a presenciar els partits. Hem 
de pensar que molta gent hi va per passar la 
tarda i no per veure espectacles que son 
vergonyosos. 

JUVENIL 

Tota una campanya de desencerts ha por-
tât com a résultat el baixar de categoria. La 
temporada 1979-80 ('equip juvenil jugará a 
3.' Divisió. 

Hi ha hagut massa alts i baixos per jugar 
d'una forma regular. 

No cal analitzar les causes ni buscar els 
culpables perqué de segur que n'hi ha de 
tots tipus, però si que almenys serveixi 
d'esmena en vistes a la propera temporada. 

INFANTIL 
En acabar el seu campionat corresponent 

han estât classificats en la zona intermitja. 

A part d'aconseguir més o menys bons ré-
sultats, el que és més important en aqües-
tes categories és la formació de jugadors 
perqué el dia de demà puguin nodrir les ca-
tegories superiors. És amb aquesta menta-
litat que s'ha de treballar, principalment en 
aquesta categoría. 

Com a fet a destacar, dintre del noticiari 
del fútbol local, ha estât la dimissió del fins 
ara president del C. D. Sta. Eulalia, el Sr. 
Josep Moret. Durant vint anys ha estât din-
tre els problèmes del club, ocupant diferents 
càrrecs en la Junta, actualment feia tres 
anys que era president. La seva dimissió ha 
estât irrevocable, no acceptant les preslons 
unánimes que se li feren perqué continués. 

El nou president del C. D. Sta. Eulàlia és 
el Sr. Francesc Cladellas. Está ultimant els 
contactes per formar la nova Junta. Que l'en-
cert i la sort els acompanyi en aquesta nova 
etapa. 

E. Barbany 

FUTBOL DE BASE 
ALEVINS 

L'equip d'alevins ha realitzat una tempo-
rada molt regular, veient-se superat, només 
pel Parets i el Sentmenat. 

És Verität que potser es podia pretendre 
una classificació més bona, si tenim en comp-
te que hi ha hagut dos seleccionáis, en Joan 
Tura i l'Enric Barbany. Fins i tot en aquests 
darrers partits de selecció va ésser cr idaten 
Pera Montes, sense desmeréixer la classe 
d'en Ricardo, d'en Dantí i d'en Franch, la po-
téncia d'un Gubern, un Barbany, un Roura, 
un Cladellas o un Sagrera i la rapidesa de 
l'Andreu i del P. Tura. Diguem també que en 
Pericas ha estât un deis porters més valents 
del campionat. 
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